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När Nacka växer blir också behovet av idrottsanläggningar och ytor för spontanidrott större. 
Kapaciteten måste öka. Detta gäller hela Nacka men kanske allra mest Sicklaön där vi väntar oss stor 
inflyttning.  
 
Liberalerna har tidigare lagt ett initiativ för att inventera möjliga platser för allt ifrån fotbollsplaner till 
gymnastikhallar. Nu vill vi snabbutreda en tänkbar plats som framkommit, nämligen Duvnäs Utskog. 
Det skulle vara delvis på den sk ”TDU-tomten” och vår förhoppning är att en elvaspelarplan kan 
anläggas här.  
 
Förslag:  
Att snabbutreda förutsättningarna för en fotbollsplan i norra Skuru/Duvnäs utskog. 
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